

ရန်ကုန်ပရိုတက်စတင့်ပြန်လည်ပြုပြင်သောအသင်းတော်
Yangon Protestant Reformed Church
တနင်္ဂနွေစာစောင်၊ နံပတ် (၁၀၄)

နေ့စွဲ - ၁.၇. ၂၀၁၂

အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒအကြောင်း
(Amillennialism)

အာမိလေးနိုးယမ်းဆိုသည့်စကားလုံး၏ တကယ့်အဓိပ္ပါယ်မှာ “နှစ်တထောင်မရှိပါ”ဖြစ်သည်။ သို့သော် အာမိလေးနိုးယမ်း ဝါဒက နှစ်တထောင်မရှိပါဟု တယ်တုန်းကမှသင်မပေးပါ။ အမှန်တရားမှာ အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒက နှစ်တထောင်ကို တကယ့်အရို အရိုအတိုင်း(literal) ဆိုသည့်ပုံစံနှင့်၊ အနာဂတ်တွင်မှာရှိလာမည် ဆိုသည့်ပုံစံနှင့် မယုံခြင်းဖြစ်ပါသည်။

အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒက ဗျာဒိတ်ကျမ်း(၂၀)သည် မွေသစ်ကာလတရားလုံးကို ပြောနေသည်ဟု သင်ပေးပါသည်။ ခရစ်တော် ပထမအကြိမ်လာရောက်ခြင်းမှ ကမ္ဘာကြီး၏အဆုံးသတ်ချိန်ထိဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ဗျာ(၂၀)၏ နှစ်တထောင်ဆိုသည်ကို အရိုအရို အတိုင်းမဟုတ်ဘဲ၊ ပုံဆောင်ချက်နိမိတ်ပုံအဖြစ် နားလည်ရမည်ဖြစ်သည်။

ပထမ၊ ဤသွန်သင်ခြင်းက တထောင်ဆိုသောနံပတ်အပါအဝင် ကျမ်းစာထဲမှာ နံပတ်များသည်၊ နေရာအတော်များများ တွင် အရိုအရိုတိုင်းမဟုတ်ဘဲ၊ ပုံဆောင်ချက်များအနေဖြင့် ပါဝင်ကြသည်ဆိုသောအချက်အပေါ် အခြေခံ၍ သင်နေခြင်းဖြစ်သည်။ ကောင်းသောဥပမာတစ်ခုကိုကြည့်ရမည်ဆိုလျှင်၊ ဆာလံ ၅၀:၁၀ တွင်တွေ့နိုင်ပါသည်။ ထို့နေရာတွင် ကျမ်းစာက “တထောင်သော တောင်ကုန်းများ”ဟုပြောသည့်အခါ၊ တထောင်အတိအကျကိုပြောနေခြင်းမဟုတ်ဘဲ၊ တောင်အားလုံးကိုဆိုလိုနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဤနှစ်တထောင်ကာလ၏ အဓိကအချက်သည် ဓာတုကို နှစ်တထောင်ချုပ်နှောင်ခြင်းဖြစ်သဖြင့် (ဗျာ ၂၀:၁-၃) အာမိ လေးနိုးယမ်းဝါဒက မွေသစ်ကာလတရားလုံးတွင် ဓာတုကို ချည်နှောင်ထားပါသည်ဟု သင်ပါသည်။ သူ့ကို အပြည့်အဝချုပ် နှောင်ခြင်းမဟုတ်ပါ။ သို့သော် “တိုင်းနိုင်ငံတို့ကို မလှည့်ဖြားနိုင်တော့ရန်”ချုပ်နှောင်ခြင်းဖြစ်သည် (ဗျာ ၂၀:၃)။ ဓာတုသည် ချုပ်နှောင်ခြင်းခံနေရသည်။ ထို့ကြောင့် သူသည် ဝေဂေလီတရားဟောကြားခြင်းကို မတားဆီးနိုင်တော့ပါ။ ထို့သို့ဖြင့် ဂျူးမဟုတ်သည့် အခြားနိုင်ငံများသည် ဝေဂေလီဟောခြင်း၏ရလဒ်အဖြစ် ပြောင်းလဲလာကြပါတော့သည်။

ဓာတုသည် ခရစ်တော်၏ပထမအကြိမ်လာရောက်ချိန်တွင် တုတ်နှောင်ခံရသည်ဆိုခြင်းမှာ မသဲ ၁၂:၂၉ အရ ရှင်းနေပါ သည်။ ထို့နေရာတွင် ဓာတုကိုဆိုလိုကြောင်း သေခြာရှင်လင်းစေရန် သခင်ယေရှုက ဗျာဒိတ် ၂၀:၂ တွင်အသုံးပြုသည့်စကားလုံးနှင့် တူညီသောဂရိစကားလုံးကို သုံးထားခဲ့ပါသည်။ သခင်ယေရှုက ပါရီရှေ့တို့ထံ “အားကြီးသူ(ဓာတု)”သည် ချုပ်နှောင်ခြင်းခံရမည်ဖြစ် ကြောင်းပြောပြခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ပြောပြပြီး၊ ဆက်နွယ်သောကျမ်းပိုဒ်များတွင် သခင်ယေရှုက ဂျူးမဟုတ်သောတပါးအမျိုးသားတို့ကို ဝေဂေလီဟောခြင်းဖြင့် စုစည်းလျက် နိုင်ငံတော်တည်ထောင်မည့်အကြောင်းကို ဆက်ပြောခဲ့ပါသည် (မသေ ၁၂:၁၄-၂၀၊ ၂၈-၃၀)။ မသေ ၁၂:၂၉ က ဗျာဒိတ် ၂၀:၂ ကို အနက်ဖွင့်ပေးနေပါသည်။ ထို့အပြင် ဓာတုကိုချည်နှောင်ခြင်း၏ရလဒ်မှာ မွေသစ်ကာလထဲ တွင် နိုင်ငံအများအပြားပြောင်းလဲသည်ဆိုသော ဝေဂေလီတရား၏အောင်ပွဲပင်ဖြစ်သည်ဟု ပြသနေပါသည်။

ထို့ကြောင့်၊ အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒသည် နှစ်တထောင်ကာလ နောက်မှရောက်လာဦးမည်ဟု မျှော်မနေပါ။ ထိုမှဆန့်ကျင်စွာ ကျွန်တော်တို့သည် ယူပင် နှစ်တထောင်ကာလအလယ်တွင် နေနေကြသည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ထိုနှစ်တထောင်ကာလ ကုန်ဆုံး သောအခါ၊ ကမ္ဘာကြီး၏အဆုံးသတ် ရောက်လာမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤမွေသစ်ကာလသည် ကမ္ဘာကြီး၏နောက်ဆုံးသောကာလ ဖြစ်ပါ သည်။

အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒတို့က နှစ်တထောင်မစမီ ချီဆောင်သိမ်းစည်းခြင်းလာမည်ဟု မျှော်မနေကြပါ။ ထို့အတူ ခရစ်တော် သည် နှစ်တထောင်မကုန်မီ ပြန်လာမည်ဟုလည်း မျှော်မနေကြပါ။ ထို့အတူ ကမ္ဘာကြီး၏အဆုံးသတ်မတိုင်မီ၊ နှစ်တထောင်ကာလမ တိုင်မီ ဘေးဒဏ်ကြီးကာလ ရောက်လာမည်ဟုလည်း မျှော်မနေကြပါ။ ထိုမှဆန့်ကျင်စွာ ၎င်းအဖြစ်အပျက်တို့သည် နှစ်တထောင် ကာလ၏ အဆုံးသတ်ချိန်တွင် ရောက်လာကြမည်။ ထို့နောက် ထာဝရကာလက လိုက်လာမည်ဟု သင်ပေးကြပါသည်။

ထို့ကြောင့် အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒတို့က ၁ကော ၁၅:၅၁-၅၂ တွင်ပေါ်ပြသော “တံဘိုး(ထရမ်းပက်)မှတ်ခြင်း”သည် နောက် ဆုံးဖြစ်သည်ဟု သင်ပေးကြသည်။ ထို့နောက် ရပ်ချာ(ချီဆောင်သိမ်းစည်းခြင်း)လိုက်လာမည် (၁သက် ၄:၁၆-၁၇)၊ ရွေးကောက်ခြင်း ခံရသူများသည် သခင်တရားနှင့်အတူ တုန်းကျက်သရေ၌ ထာဝရအတူနေကြရတော့မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အတူ အာမိလေးနိုးယမ်းတို့ ၏ သွန်သင်ခြင်းတွင် မသေ ၂၄:၂၉ ကသင်ပေးသော ကြီးလှသောဘေးဒဏ်ကြီးသည် ခရစ်တော်၏ မိုးတိမ်ပေါ်တွင်ကြွလာခြင်း၊ သူ ၏ ရွေးကောက်ခြင်းခံရသူများကိုစုစည်းခြင်းတို့ကို ကြေညာသည့် တံဘိုး (ထရမ်းပက်)မှတ်သံပြီးသည့်နှင့် ရောက်လာမည်ဟု ပြော ပါသည်။

အာမိလေးနိုးယမ်းဝါဒက ကမ္ဘာကြီး၏အဆုံးသတ်မရောက်ခင် အသင်းတော်တွင် တခါမှမရောက်ဘူးသေးသော ငြိမ်းချမ်း ခြင်းနှင့်တိုးတက်ထွန်းကားကြွယ်ဝခြင်းတို့ ရောက်လာဦးမည်ဟု သင်မပေးကြပါ။ ထိုမှခြားနားစွာ အရာခပ်သိမ်း၏အဆုံးသတ်တွင် အသင်းတော်အပေါ် ကြီးသောဘေးဒဏ်ကြီးသည် ရောက်လာမည်ဆိုသော ကျမ်းစာ၏အမှန်တရားကို လေးနက်စွာခံယူကြပါသည်။

ထို့နောက်ဆုံးသောနေ့ရက်များတွင် “အန္တရယ်ကြီးလှသောအချိန်ရောက်လာမည်” (၂တိ ၃:၁) ထို့အချိန်များတွင် “ဆိုးညစ်သောသူများသည် ပို၍ပို၍ ဆိုးရွားလာကြမည်” (၂တိ ၃:၁၃)။

ထိုသို့ယုံကြည်ကြသောကြောင့် အချို့တို့က အာမိလေးနီးယမ်းဝါဒသည် အဆိုးမြင်ဝါဒဟု စွပ်စွဲကြပါသည်။ သို့သော် ၎င်းသည် အဆိုးမြင်ဝါဒ မဟုတ်ပါ။ အာမိလေးနီးယမ်းဝါဒတို့က ခရစ်တော်သည် အားလုံးကို အုပ်စိုးအုပ်ချုပ်သည်ဟု ယုံကြည်ကြပါသည်။ သူသည် အစိုးရတော်မူလှသောတန်ခိုးဖြင့် အရာခပ်သိမ်းကို ထို ဆိုးရွားလှသောအရာများကိုပင် သူ့လူများ၏ကောင်းခြင်းအတွက် ဖြစ်လာစေပါသည်ဟု ယုံကြည်ကြပါသည်။

အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းဝါဒနှင့်ဗျာဒိတ်ကျမ်း(၂၀)အကြောင်း(Literalism and Revelation 20)

ကျွန်တော်တို့တွေ့ခဲ့ကြသလို၊ အာမိလေးနီးယမ်းဝါဒတို့သည် ဗျာ(၂၀)ကို အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်း မယူကြပါ။ သို့သော် ၎င်းကို ပုံဆောင်ချက်အနေနှင့် မေ့သစ်တလျှောက်လုံးကိုဆိုင်ကြောင်း နားလည်ကြပါသည်။ ထိုပုံဆောင်ချက်ကို ၁၀၀၀ ဆိုသည်မှာ ၁၀ × ၁၀ × ၁၀ ဖြစ်သည် ဆိုသည့်နေရာတွင်တွေ့ရပါသည်။ နံပတ် ၁၀ ကို ကျမ်းစာတွင် ပြည့်စုံသောနံပတ်အဖြစ်တွေ့နိုင်ပါသည်။ ထိုအဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းမဟုတ်ဘဲ နှစ်တထောင်ကာလကိုနားလည်ခြင်းအား ကျွန်တော်တို့ စွန့်ကာကွယ်ချင်ပါသည်။

“တထောင်” ဆိုသော ကိန်းဂဏန်း အမြဲတမ်း အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်း ကျမ်းစာတွင် ယူဆ၍မရပါဆိုသည်ကို ကျွန်တော်တို့ တွေ့ခဲ့ကြပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည် တောင်ပေါင်းတထောင်ပေါ်မှ တိရိစ္ဆာန်တို့ကိုသာ ပိုင်တော်မူသည်မဟုတ်ပါ။ ရှိသမျှ တိရိစ္ဆာန်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ “တထောင်”ဆိုသည်ကို အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်း ယူ၍မရသော အဓိပ္ပါယ်မှန်မှာ “အားလုံး” “တရားလုံး” ဖြစ်သည်ဟုပြောသည့် အခြားဆာလံကျမ်းများမှာ ဆာလံ ၈၄:၁၀၊ ဆာလံ ၉၁:၇၊ ဆာလံ ၁၀၅:၈ တို့ဖြစ်ပါသည်။ ကျမ်းစာထဲရှိ ကိန်းဂဏန်းနံပတ်များကို အမြဲတမ်း အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းယူရမည်၊ ဗျာဒိတ်(၂၀)လည်းထိုသို့ဖြစ်သည်။ ဟုပြောသူများသည် မှားယွင်းနေကြပါသည်။

ထို့အပြင် ဗျာဒိတ်ကျမ်း(၂၀)တွင် အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်း ယူ၍မရသောအရာများပါဝင်နေကြောင်းကို ကျွန်တော်တို့ ညွှန်ပြနိုင်ပါသည်။ အကယ်(၁)နှင့်(၂)တွင် စာတန်သည် နဂါးကြီးမဖြစ်နိုင်ပါ။ ပုံဆောင်ချက်သာဖြစ်ပါမည်။ ထို့အတူ စာတန်သည် ဝိညာဉ်ဖြစ်သည်။ သူ့ကို တကယ့်သံကြီးကြီးနှင့် ချည်နှောင်၍မဖြစ်နိုင်ပါ။ ပုံဆောင်ချက်များသာဖြစ်ကြသည် (ထို့အတူ လူကာ ၂၄:၃၉ ကိုလည်းကြည့်နိုင်ပါသည်)။ ထို့အပြင် တွင်းနက်ကြီးကိုလည်း မြေကြီးထဲတွင်ရှိသော နေရာတစ်ခုဟုယူဆ၍မရပါ။ ငရဲကို ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်သည်။ သူ့နေသောနေရာမှန်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ဤကျမ်းပိုဒ်တွင်ပါသော အန္တိခရစ်သည် တကယ့်သားရဲတိရိစ္ဆာန်ကြီး မဟုတ်ပါ(ငယ် ၁၀)။ အသက်စာဆောင်(စာအုပ်)သည်လည်း တကယ့်စက္ကူများဖြင့် ပုံနှိပ်ထားသောစာအုပ်မဟုတ်ပါ(ငယ် ၁၂)။

ဗျာဒိတ်ကျမ်းတွင်ပါဝင်သည့် ထို့ထက်မက များပြားလှသော အကြောင်းအရာများသည်လည်း အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်း ယူဆ၍မရသောအရာများ ဖြစ်နေကြပါသည်။ ဥပမာ မည်သည့်ခရစ်ယာန်ကမူ သူ၏ကြိုးစားခြင်းတို့၏ရလဒ်သည် ကျောက်ဖြူတံတုံးပေါ်တွင် သူ၏နာမည်ကိုရေးထားခြင်းသာဖြစ်မည်ဟု မျှော်လင့်မည်မဟုတ်ပါ (ဗျာ ၂:၁၇)။ ထို့အတူ သူသည် ကောင်းကင်ဘုံသို့ရောက်သည့်အခါ၊ ကျောက်တိုင်တခုအဖြစ်သို့ပြောင်းသွားမည်ဟုလည်း ယုံကြည်ကြမည်မဟုတ်ပါ (ဗျာ ၃:၁၂)။ ထို့အတူ သခင်ယေရှု၏လျှာသည်လည်း ဓါးတခြောင်းဖြစ်မည်ဟု မည်သူကမူ ယုံမည်မဟုတ်ပါ (ဗျာ ၁:၁၆)။

အံ့ဩစရာကောင်းသည်မှာ နှစ်တထောင်ကို အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းအနက်ဖွင့်ရမည်ဟု ကျယ်လောင်စွာအော်နေကြသူများက၊ ထိုသို့ အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းအနက်ဖွင့်လျှင် ကျမ်းစာကို သစ္စာပေါက်ရာကျသည် ဟုအော်ဟစ်နေကြသော်လည်း၊ သူတို့ကိုယ်တိုင်က မူဗျာဒိတ်ကျမ်း ၂၀:၄ တွင်ပါသော “ဝိညာဉ်များ” ဆိုသည့်စကားကို အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းမယူချင်ကြပြန်ပါ။ ၎င်းတို့က ထို “ဝိညာဉ် များ” ဆိုသည့်စကားလုံးသည် အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းမဟုတ်ပါ။ ပုံဆောင်ချက်ဖြစ်သည်။ ဆိုလိုသည်မှာ လူပုဂ္ဂိုလ်အစစ်များဖြစ်ကြသည်ဟု ပြောကြပြန်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် စာပတ်သူများကို ကျွန်တော်တို့သတိရစေချင်သည်မှာ၊ ကျမ်းစာက အလွန်အကျွံ အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းအနက်ဖွင့်ခြင်းဝါဒကို မတောင်းဆိုပါ ဆိုသည့်အချက်ဖြစ်သည်။ ကျမ်းစာကိုယ်၌က တခါတရံ အဓိပ္ပါယ်နားလည်ဖို့ ဝိညာဉ်ရေးရာအနက်ဖွင့်ခြင်းသည် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ပါသည်ဟု ပြောနေပါသည်။ ထိုသို့ ၁၀ ကော ၂:၁၄ က ကျွန်တော်တို့ကို ပြောနေပါသည်။ “သဘာဝလူသားသည် ဘုရားသခင်ဝိညာဉ်တော်၏ အကြောင်းအရာများကို လက်မခံပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ၎င်းတို့သည် သူ့အတွက်မိုက်မဲခြင်းများ ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် သူသည် ထိုအရာများကို သိလည်းမသိနိုင်ပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သူတို့သည် ဝိညာဉ်ရေးရာအရ မျက်စိကန်းနေကြသည်။” ဝိညာဉ်ရေးသဘောတရားမှနေ၍သာ နားလည်နိုင်မည့်ကျမ်းပိုဒ် အမြောက်အများရှိပါသည်။ ၎င်းတို့ထဲမှ ထင်ရှားသောကျမ်းပိုဒ်မှာ ဂလာတီ ၄:၂၁-၃၁ ဖြစ်သည်။

ကျမ်းစာကိုမှန်ကန်စွာအနက်ဖွင့်ခြင်းသည် အလွန်အကျွံ အဂ္ဂိအဂ္ဂိအတိုင်းဝါဒအနက်ဖွင့်ခြင်းမဟုတ်ပါ။ ကျမ်းစာက ကျမ်းစာကို အနက်ဖွင့်ရန်ခွင့်ပြုပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့ခွင့်ပြုသောအခါ၊ “တထောင်” ဆိုသောကိန်းဂဏန်းကို တခါတရံ နိမိတ်ပုံသင်္ကေတအဖြစ် နားလည်ရမည်ဟု ပြောပြနေပါသည် (ဆာလံ ၈၄:၁၀)။ စာတန်အား ချည်နှောင်ခြင်းသည် သခင်ခရစ်တော် လူ့ဇာတိခံချိန်တွင်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း ပြောပြပါသည် (မသေ ၁၂:၂၉)။ ထို့အတူ နှစ်တထောင်ကာလသည် ကမ္ဘာကြီး၏အဆုံးသတ်နှင့်အတူ ကုန်ဆုံးပါသည်ဟု ပြောပြပါသည် (ဗျာ ၂၀:၇-၁၅)။ ထို့ကြောင့် တခုတည်းသာဖြစ်နိုင်သောနိဂုံးချုပ်မှာ၊ ကျမ်းစာကိုအခြေခံလျှက်၊ နှစ်တထောင်ကာလက ရည်ညွှန်းသည်မှာ မေ့သစ်တလျှောက်လုံးကိုဖြစ်ပါသည်။

ထို့အချက်များ အရေးကြီးကြပါသလား? အမှန်ပင် အရေးကြီးပါသည်။ အကယ်၍သာ ဤမျက်မှောက်ခေတ် ကုန်ဆုံးချိန်တွင် နှစ်ထောင်ကာလသတ်သတ်ရှိခြင်းမည်ဆိုလျှင်၊ ကောင်းကင်ဘုံနှင့်စပ်ဆိုင်သော ယုံကြည်သူတို့၏မျှော်လင့်ခြင်းနှင့် နောက်ဆုံးသော တရားစီရင်ခြင်းချိန်သည် အလွန်ဝေးကွာလှသောအချိန်တစ်ချိန်သို့ ရောက်သွားပါမည်။ ထို့အခါ ခရစ်တော်ပြန်လာချိန်ကို စောင့်ကြည့်ကြပါ။ ဆုတောင်းကြပါ။ ပြင်ဆင်ကြပါဟု စေခိုင်းနေသောခရစ်ယာန်တို့၏တာဝန်များသည် အတော်ပင် အဓိပ္ပာယ်မဲ့သွားပါမည်။ အရာအားလုံး၏အဆုံးသတ်ကို စောင့်နေကြပါ။ မျှော်လင့်ကြပါဟု ကျွန်တော်တို့ကို အရေးတကြီးတာဝန်ပေးနေခြင်းသည် ထို့အရာများ အလျင်အမြန်ရောက်လာကြမည်ဆိုသည့် ကျွန်တော်တို့၏ယုံကြည်စိတ်ချမှုအပေါ် နှည်မိနေပါသည်။

(Doctrine According to Godliness, Rev. Ronald Hanko၏စာအုပ်မှ ဘာသာပြန်ပါသည်)

+++++

သုတ္တံ ၁၆:၁-၃၃ (ဂျိမ်းဘုရင်မူ)

- ၁ - နှလုံးသား၏ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများသည် လူသားထံ၌ဖြစ်သည်။ လျှာပြင်ပြန်ဖြေခြင်းကမူ ဘုရားသခင်ထံတော်မှ ဖြစ်ပါသည်။
- ၂ - လူတိုင်း၏လမ်းများသည် သူ့မျက်လုံးများအတွက် သန့်ရှင်းနေကြသည်။ သို့သော် ဘုရားသခင်ကဝိညာဉ်များကိုချိန်တွယ်သည်။
- ၃ - ဘုရားသခင်ထံ သင့်အလုပ်များကို အပ်နှံပါ။ ထို့အခါ သင့်အတွေးတို့သည် အခြေခိုင် မြဲမြံကြလိမ့်မည်။
- ၄ - ဘုရားသခင်သည် အရာအားလုံးကို မိမိအတွက် ပြုလုပ်တော်မူသည်။ မှန်သည်။ ဆိုးယုတ်သူများကိုပင် ဆိုးညစ်သောနေ့အတွက် ပြုလုပ်ပါသည်။
- ၅ - နှလုံးသားတွင် မာနကြီးသူတိုင်းသည် ဘုရားသခင်အတွက် စက်ဆုပ်ရွံရှာပွယ်ဖြစ်သည်။ လက်တို့ကို တွဲချိတ်ထားကြသော်လည်း၊ သူသည် ပြစ်ဒဏ်မခံရဘဲ နေမည်မဟုတ်။
- ၆ - ဂရုဏာနှင့်အမှန်တရားအားဖြင့် မတရားမှုကို သန့်စင်ပစ်သည်။ ထို့အတူ ဘုရားသခင်အား ကြောက်ရွံ့ရှုသေခြင်းဖြင့် လူသားတို့သည် ဆိုးညစ်ခြင်းကို ရှောင်ရှားကြသည်။
- ၇ - လူတိုင်း၏လမ်းတို့သည် ဘုရားသခင်ကို သဘောကျစေသောအခါ၊ ဘုရားသခင်သည် ထိုသူ၏ရန်သူတို့ကိုပင် သူနှင့်အတူ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ပြုလုပ်ပေးပါသည်။
- ၈ - ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့်အတူ အနည်းငယ်သာရှိခြင်းက ကြီးသောဘဏ္ဍာကို မမှန်ဘဲရခြင်းထက် ပို၍ကောင်းပါသည်။
- ၉ - လူတိုင်း၏နှလုံးသားက သူ၏လမ်းကို ကြံစည်ပါသည်။ သို့သော် ဘုရားသခင်က သူ၏ခြေလှမ်းတို့ကို လမ်းညွှန်ပါသည်။
- ၁၀ - ဘုရားသခင်၏အမိန့်ချမှတ်ခြင်းသည် ရှင်ဘုရင်၏နှုတ်ခမ်းတို့တွင် ရှိပါသည်။ သူ၏ပါးစပ်သည် တရားစီရင်ရာတွင် ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ခြင်း မရှိပါ။
- ၁၁ - ဖြောင့်မတ်သော အလေးနှင့်ချိန်ခွင်သည် ဘုရားသခင်အပိုင်ဖြစ်သည်။ အလေးများထည့်သောအိတ်တို့သည် သူ၏အလုပ် ဖြစ်ကြသည်။
- ၁၂ - ရှင်ဘုရင်တို့ ဆိုးညစ်ခြင်းကို ပြုလုပ်ခြင်းသည် စက်ဆုပ်ရွံရှာပွယ်ဖြစ်သည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ရာဇပလ္လင်သည် ဖြောင့်မတ်ခြင်းဖြင့်သာ တည်မြဲသောကြောင့်ဖြစ်သည်။
- ၁၃ - ဖြောင့်မတ်သောနှုတ်ခမ်းတို့သည် ဘုရင်တို့၏နှစ်သက်ရာဖြစ်ကြသည်။ သူတို့က အမှန်ဖြောင့်သူကို ချစ်ကြပါသည်။
- ၁၄ - ရှင်ဘုရင်၏ အမျက်ဒေါသသည် သေခြင်း၏တမန်တို့ကဲ့သို့ ဖြစ်သည်။ သို့သော် ပညာရှိသူက ၎င်းကို ငြိမ်းချမ်းစေလိမ့်မည်။
- ၁၅ - ရှင်ဘုရင်၏မျက်နှာအလင်းသည် အသက်ရှင်ခြင်းဖြစ်သည်။ သူ၏မျက်နှာသာပေးခြင်းသည်လည်း နောက်ကျသောမိုး၏ တိမ်တို့ကဲ့သို့ဖြစ်သည်။
- ၁၆ - ဉာဏ်ပညာကိုရခြင်းသည် ရွှေကိုရခြင်းထက် မည်မျှ ကောင်းလိုက်ပါသနည်း! ထို့အတူ နားလည်ခြင်းကိုရခြင်းသည် ရွှေချယ်ထားသောငွေသတ္တုကိုရခြင်းထက် မည်မျှ ကောင်းလိုက်ပါသနည်း!
- ၁၇ - ဖြောင့်မတ်သူ၏လမ်းမကြီးသည် ဆိုးညစ်ခြင်းမှရှောင်ရှားခြင်းဖြစ်သည်။ မိမိ၏လမ်းကို စောင့်ရှောက်ထိန်းသိမ်းသူသည် မိမိဝိညာဉ်ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သူဖြစ်သည်။
- ၁၈ - မာနသည် ပျက်ဆီးရခြင်းရှေ့တွင် သွားပါသည်။ မာန်တက်သောဝိညာဉ်သည် ကျရှုံးခြင်းရှေ့တွင် သွားပါသည်။
- ၁၉ - နှိမ့်ချသူတို့နှင့်အတူ နှိမ့်ချသောဝိညာဉ်ရှိခြင်းသည် တို့က်ယူသိမ်းစည်းလာသောဥစ္စာများကို မာနကြီးသူတို့နှင့်အတူ ခွဲဝေရယူခြင်းထက် ပိုကောင်းပါသည်။
- ၂၀ - အကြောင်းကိစ္စကို ပညာရှိစွာကိုင်တွယ်သူသည် ကောင်းမြတ်ခြင်းကို ရှာဖွေတွေ့ရှိလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်ကို အားကိုးသူတိုင်းသည်လည်း ပျော်ရွှင်နေပါမည်။
- ၂၁ - နှလုံးသား၌ ပညာရှိသူသည် ပညာရှိသူဟု အခေါ်ခံရလိမ့်မည်။ ချိုသာခြင်းကိုပြောသော နှုတ်ခမ်းတို့သည်လည်း ပညာအတတ် တိုးပွားပါမည်။
- ၂၂ - နားလည်ခြင်းကို ပိုင်ဆိုင်သူအတွက် နားလည်ခြင်းသည် အသက်၏စမ်းရေတွင်းဖြစ်သည်။ သို့သော် လူမို့က်တို့၏ သွန်သင်ခြင်းသည် မို့က်မဲခြင်းသာဖြစ်သည်။

၂၃ - ပညာရှိ၏ နှလုံးသားက သူ၏ နှုတ်ကို သင်ပေးပါသည်။ ထို့နောက် သူ၏ နှုတ်ခမ်းတို့ကို အတတ်ပညာ ထပ်ပေါင်းထည့်ပေးသည်။

၂၄ - နှစ်လို့ ဖွယ်သော စကားလုံးတို့သည် ပျားသလက်ကဲ့သို့ ဖြစ်ကြသည်။ ဝိညာဉ်အတွက် ချိုမြိန်သည်။ အရိုးတို့ကို ကျန်းမာစေသည်။

၂၅ - လူတိုင်းအတွက် မှန်သကဲ့သို့ ရှိသော လမ်းတစ်ခု ရှိနေပါသည်။ သို့သော် ၎င်း၏ အဆုံးသတ်သည် သေခြင်း၏ လမ်းတို့ဖြစ်ပါသည်။

၂၆ - အလုပ်လုပ်သောသူသည် မိမိအတွက် လုပ်ကိုင်သည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သူ၏ ပါးစပ်က မိမိထံ၌ တောင့်တသော ကြောင့်ဖြစ်သည်။

၂၇ - ဘုရားတရား မကြောက်ရွံ့မရှိုသေသူက ဆိုးညစ်ခြင်းကို တူးဖော်သည်။ ထို့အပြင် သူ့နှုတ်ခမ်းတို့တွင် လောင်နေသော မီးကဲ့သို့ သောအရာတစ်ခု ရှိနေပါသည်။

၂၈ - စိတ်သဘောကွေ့ကောက်သူက ရန်ဖြစ်ခြင်းကို စိုက်ပျိုးသည်။ တီးတိုးသံနှင့် ပြောသူက တကယ့်သူငယ်ချင်းများကို ကွဲပြားစေပါသည်။

၂၉ - ကြမ်းကြုတ်သူသည် မိမိအိမ်နီးချင်းကို ဖြားယောင်းသွေးဆောင်ကာ၊ သူ့ကို မကောင်းသောလမ်းသို့ ဦးဆောင်သွားပါသည်။

၃၀ - ကွေ့ကောက်သော အရာတို့ကို ကြံစည်ရန် မိမိမဂ်္ဂလိကတို့ကို မှီတဲထားသူသည်။ မိမိနှုတ်ခမ်းတို့ကို လှုပ်လျက် ဆိုးညစ်ခြင်းကို ဖြစ်ပေါ်ပြီးစီးစေပါသည်။

၃၁ - ဆံပင်ဖြူနေသော ခေါင်းသည် ဘုန်းကျက်သရေ၏ သရဖူဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ၎င်းကို ဖြောင့်မတ်ခြင်းလမ်းထဲ၌ တွေ့ရလျှင် ဖြစ်သည်။

၃၂ - စိတ်ဆိုးရန် နှေးသောသူသည် ခွန်အားမလုံကြီးသူထက် ပိုကောင်းသည်။ မိမိ၏ ဝိညာဉ်ကို အုပ်ချုပ်နိုင်သူသည်လည်း မြို့တော်တစ်ခုကို သိမ်းပိုက်နိုင်သူထက် ပိုကောင်းသည်။

၃၃ - အံ့စားတို့ကို ခွက်ထဲသို့ ချလိုက်သည်။ သို့သော် ပေါ်လာခြင်း တစ်ခုလုံးသည် ဘုရားသခင်ထံမှ ဖြစ်ပါသည်။

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

ပိလိပို ၄:၁-၂၃ (ဂျိန်းဘုရင်မူ)

၁ - ထို့ကြောင့်၊ အလွန်ချစ်ရသော၊ လွမ်းရသော၊ ငါ၏ ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့် သရဖူဖြစ်သော ငါ့ညီအကိုတို့၊ သခင်ဘုရား၌ နှိုင်းမာစွာ ရပ်တည်ကြပါ။ ငါ့အလွန်ချစ်ရသော ညီအကိုတို့။

၂ - ငါ ယူအိုဒီယပ်စ်ကို တောင်းပန်ပါသည်။ ထို့အတူ စင်တိုင်းစိကိုလည်း တောင်းပန်ပါသည်။ သူတို့သည် တူညီသော စိတ်သဘောထားကို သခင်ဘုရား၌ ထားရှိကြပါစေ။

၃ - စစ်မှန်သော လှုပ်ပေါ်ဆောင်ပက်ဖြစ်သူ သင့်ကိုလည်း ငါ အနူးအညွတ်တောင်းပန်ပါသည်။ ငါနှင့်အတူ ကလိမင်တို့နှင့်အတူ၊ ငါ၏အခြားသော လှုပ်ပေါ်ဆောင်ပက်များနှင့်အတူ ဝေဒနာလိတရားတွင် ခက်ခဲပင်ပန်းစွာ အလုပ်လုပ်ကြသူ ထိုအမျိုးသမီးများကို ကူညီပါလော့၊ အသက်ရှင်ခြင်းစာအုပ်ထဲတွင် သူတို့၏ အမည်များ ရှိကြပါသည်။

၄ - သခင်ဘုရား၌ အမြဲတမ်း ဝမ်းမြောက်ကြပါ။ ငါ ထပ်ပြောပါမည်။ ဝမ်းမြောက်ကြပါ။

၅ - သင်တို့၏ ချင့်ချင်ချိန်ချိန် အလွန်အကျွံ ဖြစ်ခြင်းကို လူ့အားလုံးတို့ထံ သိစေကြပါ။ သခင်ဘုရားသည် နီးနီးလေးတွင် ရှိနေပါသည်။

၆ - မည်သည့်အရာအတွက်မှ ခိုးရိမ်သော ကမရောက်ကြနှင့်၊ ထိုမှဆန့်ကျင်စွာ အရာခပ်သိမ်းတွင် ကျေးဇူးတင်ခြင်းနှင့်အတူ ဆုတောင်းလျက်၊ အသနားခံလျက် သင်တို့တောင်းချင်သည်များကို ဘုရားသခင်ထံ သိ စေကြပါ။

၇ - ထိုအခါ၊ နားလည်ခြင်းအားလုံးကို ကျော်လွန်သော ဘုရားသခင်၏ ငြိမ်းချမ်းခြင်းက သင်တို့၏ နှလုံးသားများနှင့် စိတ်များကို ခရစ်တော်ယေရှုအားဖြင့် စောင့်ရှောက်လိမ့်မည်။

၈ - နောက်ဆုံးအနေနှင့်၊ ညီအကိုတို့၊ မှန်သည်ဆိုသော မည်သည့်အရာကိုမဆို၊ ရှိုးသားသည်ဆိုသော မည်သည့်အရာကိုမဆို၊ ဖြောင့်မတ်သည်ဆိုသော မည်သည့်အရာကိုမဆို၊ စင်ကြယ်သည်ဆိုသော မည်သည့်အရာကိုမဆို၊ ချစ်စရာကောင်းသည်ဆိုသော မည်သည့်အရာကိုမဆို၊ ကောင်းသောသတင်းပေးသည့် မည်သည့်အရာကိုမဆို၊ ကောင်းမြတ်ခြင်းတစ်ခုတရားရှိလျှင်၊ ချီးမွမ်းထိုက်သော အရာတစ်ခုခုရှိလျှင်၊ ထိုအရာများကို တွေးတောဆင်ခြင်ကြပါ။

၉ - သင်တို့ ငါ့ထံမှ သင်ယူသော၊ လက်ခံရရှိသော၊ ကြားသော၊ မြင်သော ထိုအရာများကို လှုပ်ကိုင်ကြပါ။ ထိုအခါ ငြိမ်းချမ်းခြင်း၏ ဘုရားသခင်သည် သင်တို့နှင့်အတူ ရှိလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

၁၀ - သို့သော် သင်တို့၏ ငါ့အပေါ် ဂုဏ်တစ်ခုရှိခြင်းသည် နောက်ဆုံးတွင် တဖန်ပြန်ရှင်သန်လာသဖြင့်၊ ငါသည် သခင်ဘုရား၌ ကြီးစွာသော ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိပါသည်။ ယွင်ကလည်း ထိုသို့ပင် ဂုဏ်တစ်ခုကြောင့်လည်း အခွင့်အရေး မရခဲ့ကြပါ။

၁၁ - ငါ့ထံတွင် လိုအပ်ချက်များရှိသဖြင့် ထိုသို့ပြောရခြင်း မဟုတ်ပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် မည်သည့်အခြေအနေ၌မဆို ရောင့်ရဲတင်းတိမ်ခြင်းနှင့် နေတတ်ရန် ငါသည် သင်ယူခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၁၂ - ငါ မည်သို့ နိမ့်ကျစွာနေရမည်ကို သိပါသည်။ ထို့အတူ ငါသည် မည်သို့ ကြွယ်ဝစွာနေရမည်ကိုလည်း သိပါသည်။ နေရာတိုင်းတွင် အရာအားလုံး၌ ငါသည် ဝလင်လင်ဖြစ်ခြင်းနှင့် ဆာလောင်မွတ်သိပ်ခြင်း နှစ်မျိုးစလုံးကို သင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ကြွယ်ဝမှားပြားခြင်းနှင့် လိုအပ်ခြင်းတို့ကို ခံစားရခြင်း နှစ်မျိုးလုံးတို့ကိုလည်း သင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

၁၃ - ငါ့ကို ခွန်အားရှိစေသောခရစ်တော်အားဖြင့် အရာအားလုံးကို ငါ လှုပ်နှိုးပါသည်။

၁၄ - သို့သော်လည်း သင်တို့သည် ငါ၏ဆင်းရဲဒုက္ခခံရခြင်းကို ပါဝင်ဆက်ဆံကြခြင်းဖြင့် ကောင်းစွာပြုကြပြီဖြစ်သည်။

၁၅ - ယုဒ့တွင် ဖိလစ်ပိုင်မြို့သားတို့ ဤအချက်ကိုလည်း သိကြပါ။ သင်တို့ထံ ဝေဖန်ဖော်ပြမှုများမှာ ငါ့၏ အဓိကအချက်အလက်များ ဖြစ်သည်။ ထိုကဲ့သို့သောအခါ၊ မည်သည့်အသင်းတော်ကမျှ ငါ့ကို လှူဒါန်းခြင်း၊ လက်ခံခြင်းတို့ မလုပ်ကြပါ။ သင်တို့ကသာ လှုပ်ဆောင်ကြပါသည်။

၁၆ - ငါ လက်ဆောင်ကိုလိုချင်၍ ပြောနေသည်မဟုတ်ပါ။ သို့သော် သင်တို့ထံ၌ အသီးအပွင့်မှားပြားရအောင် ငါ ဆန္ဒရှိ၍ ဖြစ်ပါသည်။

၁၇ - သို့သော် ငါ့ထံတွင် အားလုံးရှိပါသည်။ မှားပြားပါသည်။ ငါသည် ပြည့်ဝနေပါသည်။ အိပ်မက်များအစရှိသည်မှ သင်တို့ပိုမိုလိုက်သည်များကို လက်ခံရခြင်းဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ ဤမြန်သောရန်၏မျိုးကြိုင်မှုဖြစ်သည်။ လက်ခံထိုက်သော ယဇ်ပူဇော်ခြင်းဖြစ်သည်။ တူရားသခင်ကို အသေချာသဘောတရားစေသောအရာဖြစ်ပါသည်။

၁၈ - သို့သော် ငါ၏တူရားသခင်က သင်တို့၏လိုအပ်ချက်များအားလုံးကို သူ၏ဂုဏ်ကျက်သရေအတွင်း ကြွယ်ဝချမ်းသာလှမှုအတိုင်း ခရစ်တော်ယေရှုအားဖြင့် ဖြည့်စွမ်းတော်မူလိမ့်မည်။

၁၉ - ယုဒ့တွင် ငါတို့၏ပခင်နှင့်တူရားသခင်ထံတော်၌ တူန်းကျက်သရေတော်သည် ထာဝရမှုထာဝရတိုင် ရှိနေပါစေသတည်း။ အာမင်။

၂၀ - ခရစ်တော်ယေရှု၏ကြွလှုပ်မှုကို သန့်ရှင်းသူတို့ကို နှုတ်ဆက်ကြပါ။ ငါနှင့်အတူရှိကြသော ညီအစ်ကိုတို့က သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ကြပါသည်။

၂၁ - သန့်ရှင်းသူအားလုံးက သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ကြသည်။ အထူးသဖြင့် ဆီဇာဇော့၏မိသားစုဝင်များက ဖြစ်ပါသည်။

၂၂ - ငါတို့ သခင်ယေရှုခရစ်၏ကျေးဇူးတော်သည် သင်တို့နှင့်အတူ ရှိပါစေသတည်း။ အာမင်။

+++++

သခင်တူရား၏နေ့ (၁၇)

၄၅။ သခင်ခရစ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းက ကျွန်ုပ်တို့၌ မည်သည့်အကျိုးရှိစေသနည်း?

ပထမအနေနှင့်၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းဖြင့် သူသည်သေခြင်းကိုအောင်နိုင်သည်။ ထို့သို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အား သူ၏သေခြင်းဖြင့် ဝယ်ယူပေးသော ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ပါဝင်ဆက်ဆံနိုင်သူများ ဖြစ်လာစေသည်။ ဒုတိယအနေနှင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သူ၏တန်ခိုးတော်အားဖြင့် အသစ်သောအသက်တာသို့ ထမြောက်ကြသည်။ နောက်ဆုံးအနေနှင့်၊ သခင်ခရစ်တော်၏ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏မင်္ဂလာရှိသော ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းအာမခံဖြစ်၏။

(၁ကော ၁၅:၁၆၊ ၂ကော ၃:၁၂၊ ၁ကော ၁၅:၅၅၊ ၂ကော ၅:၁၆)

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX